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Actielijst commissievergadering SOB            Kalenderjaar 2015 

    

 
Datum  

raad 

Datum  

commissie 

Onderwerp Toezegging Uitvoering 

02.11.15 13.10.15    

  Bespreekpunt: Kaderstelling adaptief 

wegbeheer. 

 

Wethouder Vankan heeft zojuist al 

proberen aan te geven dat er geen 

raadsvoorstel komt over de aanpak, het  

uiteindelijke raadsvoorstel is het 

wegbeheersplan. Wat hij wel gaat doen 

is samen met de griffier en het 

begeleidende bureau kijken hoe dit in 

de tijd kan worden weggezet. Normaal 

gesproken wordt het wegbeheersplan in 

het begin van het jaar vastgesteld, in de 

vergadering van februari. Want het 

budget ligt al vast in de begroting. 

Echter, hij kan niet beloven dat het 

college dit haalt. Hij gaat in elk geval 

met de griffier om tafel zitten om te 

kijken dit via het presidium planmatig 

vorm te geven richting het nieuwe 

wegbeheersplan.  

De planning om samen met 

belanghebbenden en de commissie te 

komen tot een wegbeheersplan is 

gereed. In het voorjaar zijn de 

zogenaamde werkplaatssessies gepland 

inzake adaptief wegbeheer. 

Commissieleden hebben hier een 

uitnodiging voor ontvangen.  

Bij eerste bijstelling van de 

programmabegroting 2016 

(voorjaarsnota 2016) welke tevens de 

Kaderbrief voor 2017 e.v. is, is het de 

bedoeling het wegbeheersplan voor de 

jaarschijf 2016 vast en voor 2017 en 

verder bij te stellen hetgeen in de 

begrotingsvergadering eind 2016 voor 

wat betreft 2017 e.v. uiteindelijk zijn 

beslag krijgt. 

  Voorstel: regionaal afwegingskader 

wonen Maastricht-Heuvelland. 

Wethouder Vankan antwoordt dat het 
college al bezig is met de 
projectenscan, die ligt er in concept. 
Indien er tot januari nog wijzigingen 
plaatsvinden worden die meegenomen in 
de projectenscan. De projectenscan 
wordt uiteraard niet vastgesteld voor 
het afwegingskader, maar het is wel 
mogelijk al wat voorwerk te verrichten. 
De projectenscan wordt uiteraard nog 
binnen deze commissie besproken. 
 
 

Projectenscan wordt door bureau STEC 

uitgevoerd nadat alle gemeenten het 

afwegingskader hebben vastgesteld. De 

gemeente Eijsden-Margraten is de 

laatste gemeente in deze rij. 

Een eerste conceptscan wordt dan in 

hierna verwacht. 
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  Voorstel: grondverkoop locatie Plusmarkt 

te Berg 

 

Wethouder Vankan zit regelmatig met 
de ondernemers en architecten om 
tafel. Hij heeft ook gesproken met de 
Plus B.V. Nederland en daarbij is 
afgesproken dat er op 29 oktober a.s. 
een demarcatielijst ligt. Het voorstel is 
de demarcatielijst bij de griffie ter 
inzage te leggen. Hij neemt het liefst zo 
ruim mogelijk de tijd om de 
demarcatielijst goed vast te stellen. Hij 
had erop gekoerst dat in ieder geval de 
vrijdag voordat maandag de 
raadsvergadering is, het stuk ter inzage 
ligt zodat iedereen zich hierin kan 
verdiepen. 

De aanvraag omgevingsvergunning is 

ingediend en in behandeling bij het 

team Vergunningen. De laatste stand 

van zaken is dat het team wacht op een 

aantal (bij de aanvraag) ontbrekende 

gegevens.  

De benodigde privaatrechtelijke 

overeenkomsten (waaronder de 

demarcatielijst) zijn akkoord bevonden 

door alle partijen zullen op korte 

termijn worden ondertekend. 

  Bespreekpunt: overschrijden 

onderhoudsbudget sportterreinen. 

Wethouder Vankan beaamt dat men 

steekjes heeft laten vallen, ook in het 

toezicht maar daartoe zijn inmiddels 

intern maatregelen getroffen zodat dit 

in de toekomst niet meer zal gebeuren. 

Er worden meer mensen met groene 

vingers ingezet in het toezicht. Ook de 

aannemer heeft steekjes laten vallen. 

Inmiddels is op directieniveau overleg 

gevoerd en men is nog in 

onderhandeling om daar in den minnen 

uit te komen. Er zijn bedragen 

genoemd, ook vanuit de aannemer. Hij 

zal daar in de Jaarrekening 2015 

verantwoording over afleggen. Het lijkt 

hem niet verstandig hier nu op in te 

gaan want dit versterkt de positie van 

de gemeente in de onderhandelingen 

met de aannemer niet. 

 

 

De aansprakelijkheidsstellings-

correspondentie is verzonden.  

Het (juridische) traject van reactie en 

weder-reactie loopt. 

De afwikkeling zal als afgesproken in de 

Jaarrekening 2015 plaatsvinden. 
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  Rondvraag fractie VVD: 

verkeersveiligheid Neerhem en Oud-

Valkenburgerweg 

Wethouder Vankan zegt dat op 1 
december a.s. de nieuwe verkeersamb-
tenaar begint. Hij wil graag - na 
ambtelijk vooroverleg - op korte termijn 
met het Leefbaarheidsoverleg 
Valkenburg Centrum in overleg treden 
om deze aandachtspunten te bespreken, 
te verdiepen en te verduidelijken. 

In constructieve samenspraak met de 

belanghebbenden zijn diverse acties 

gepland die in zullen worden 

uitgevoerd.  

  Rondvraag fractie PGP: landgoederen-

fietsroute 

Wethouder Vankan zegt dat de 
problemen met de klappoorten bekend 
zijn. De werkzaamheden zijn nog niet 
voltooid. Het college verwacht nog dit 
jaar een solide oplossing te realiseren. 

De problemen zijn (wederom) gemeld 

bij de verantwoordelijke voor de 

klappoorten zijnde de gemeente 

Maastricht. Hierover heeft overleg 

plaats gevonden met de bestuurlijk 

verantwoordelijke in Maastricht dhr. 

van Grootheest en met de 

Programmamanager van het Buitengoed 

Geul en Maas mevr. Partouns. Ook 

ambtelijk is er op directeursniveau 

gewezen op de verantwoordelijkheden. 
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Kalenderjaar 2016 
15.02.2016 26.01.2016    

  Voorstel college betreffende vaststellen 

zittingstermijn Stadsbouwmeester. 

 

Wethouder Vankan zegt toe in het 
overleg met de gemeente Eijsden-
Margraten mee te nemen of men bereid 
is de vervangersfunctie onderling te 
regelen. 

Op 26 januari 2016 heeft op bestuurlijk 

niveau (wethouder Vankan van de 

gemeente Valkenburg aan de Geul en 

wethouder Custers van de gemeente 

Eijsden-Margraten) overleg plaats 

gehad. Hierbij is de intentie 

uitgesproken dat de gemeenten 

Valkenburg aan de Geul en Eijsden-

Margraten elkaars 

stads/dorpsbouwmeester als onderlinge 

vervangers zullen aanmerken. 

Daarnaast is de intentie uitgesproken 

dat de gemeente Eijsden-Margraten dit 

bij de benoeming van haar nieuwe 

dorpsbouwmeester per 01-01-2017 zal 

bekrachtigen en dat de gemeente 

Valkenburg aan de Geul dit zal doen bij 

de benoeming van de nieuwe 

stadsbouwmeester per 01-01-2019 of bij 

het eerstvolgende herzieningsmoment 

van de Bouwverordening en/of het 

reglement van orde van de 

stadsbouwmeester. 

  Rondvraag fractie CDA: Door een aantal 
inwoners, de fractie PGP en ook de fractie 
CDA zijn de laatste tijd vragen gesteld over 
de "GOMV wandel- en fietspaden". Kan het 
college een korte maar volledige update 
over dit plan geven en op de verschillende 
vragen en klachten ingaan? 
 

Wethouder Vankan antwoordt dat het 
opstellen van een padenonderhoudsplan 
in de planning zit, dit hoort bij het 
verhaal adoptief wegbeheer. Want 
paden zijn ook wegen. Er wordt geen 
wegbeheerplan en een padenplan 
opgesteld, dat is een verhaal. Het heeft 
met onderhoud en met aannemers te 
maken. Het krijgt in ieder geval een 
plek binnen het traject van het adoptief 
wegbeheer. Dit gedeelte is af 
 

Na herhaaldelijk aandringen vanuit 

Valkenburg aan de Geul op zowel 

ambtelijk en bestuurlijk niveau (en 

mede agv diverse publicaties in de pers) 

is het balletje over de kwaliteit van de 

paden Buitengoed Geul en Maas 

behoorlijk gaan rollen. Op bestuurlijk 

niveau is door wethouder Vankan, 

wethouder Grootheest van Maastricht 

en gedeputeerde Geurts een traject 

opgestart om de problematiek goed te 

onderzoeken en tot een 
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Onderstaand gedeelte nog niet en daar 
gaat de uitvoering ook op in 
Op dit moment is gebleken dat de paden 
niet goed zijn aangelegd, dit heeft 
mede te maken met de 
drainageafwatering en zaken waarvan 
men mag verwachten dat het goed zit. 
In verband met de ontstane schade wil 
hij in eerste instantie in contract treden 
met diegene die de paden heeft 
aangelegd. 

tevredenstellende oplossing te komen. 

De gedeputeerde heeft hierin de lead 

genomen. 

25.04.16 05.04.16    

     

     

 

 

 


